
 
 

VERSLAG 

 

Centraal College van Deskundigen en Accreditatiecollege 
Bodembescherming 
 

Datum : 23 maart 2023  

Plaats : SIKB te Gouda 

 

Aanwezig Werkt bij  College Afgevaardigd door of 

rol 

Nicole Olland Provincie Overijssel CCvD / AC Voorzitter 

Jordi Verkade SIKB-programmabureau CCvD / AC Secretaris  

Gerard Groot Koerkamp ContrAll CCvD / AC ODI/VDV  

Marc Bergijk ABV Haukes CCvD / AC ODI/VDV  

Annemieke van der Velden Kiwa certificatie CCvD Ci 

Kees Jonker RWS CCvD / AC Ministerie van I&W  

Henk Koster SIKB-programmabureau CCvD / AC Toehoorder 

Stephan Romers Ecocare  CCvD NIBV 

Wim Schouten  NOVE  CCvD / AC  Opdrachtgever 

Martijn Franssen SFA Testsystemen AC ODI/VDV 

Afwezig    

Arend van de Pol Trisoplast CCvD / AC NIBV 

Marcel Struis Kiwa Inspecta  AC ODI/VDV (tanks) 

Dennis Diercks ZVS CCvD / AC NIBV 

Bas van Oosten  SGSINTRON CCvD Ci 

Floris Klink Reehorst AC VTI 

 
 
Actie Verslag 
  
 1. Opening en vaststelling agenda CCvD/AC 
 Nicole Olland opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom. Afmelding is ontvangen van Bas 

van Oosten, Floris Klink, Dennis Diercks, Marcel Struis en Arend van de Pol. Vanwege de wat 
beperktere agenda vindt de vergadering via TEAMS plaats in plaats van te Gouda zoals eerder was 
afgesproken. 
 

 
 
 
 
 
 
 

2. Concept-verslag voorgaande vergadering 
2.1 Vergadering 1 december 2022 + actielijst (bijgaand) 
Het verslag van de vorige vergadering wordt ongewijzigd vastgesteld.  
  
Actielijst: 
De actielijst is doorgenomen en bijgewerkt. De actie met betrekking tot de examencommissie is 
opgepakt maar nog niet intern besproken, deze komt de volgende vergadering op de agenda. De 
actie met betrekking tot inzicht in inspectieresultaten AS SIKB 6700 is deels ingevuld. Er is overleg 
geweest met ODIVDV en de actie is in gang gezet. Vanwege een technisch issue bij een van de 
deelnemers is het echter nog niet gelukt om de data te genereren. Ook dit zal de volgende 
vergadering worden geagendeerd. De overige acties zijn alle uitgevoerd of staan geagendeerd op de 
agenda.  
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Verkade 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

3. Mededelingen 
3.1 Stand van zaken Rbk en Omgevingswet  
Door Henk Koster wordt aangegeven dat de 1e kamer heeft ingestemd met de invoering van de 
Omgevingswet (incl. Bal etc.) per 1 januari 2024. Het ziet er nu dus echt naar uit dat de 
Omgevingswet eindelijk wordt ingevoerd.  
Ook geeft Henk aan dat SIKB sterk is betrokken bij het Kwalibo Stakeholder breed overleg dat is 
ingezet door I&W. Doel is dat het Stakeholder breed overleg komt tot 25 maartregelen om Kwalibo te 
verbeteren. Voorbeeld is het beter afstemmen van de relatie tussen wettelijke teksten in de Rbk en 
het BAL.  
 
3.2 Terugblik themadagen AS SIKB 6700 en AS SIKB 6800 
Jordi Verkade geeft aan dat de twee themadagen, waarbij de ochtendsessie voor AS SIKB 6800 was 
en de middagsessie voor AS SIKB 6700, zeer goed zijn bezocht. In totaal hebben 72 inspecteurs de 
6700 sessie en 41 inspecteurs de 6800 sessie bezocht. Dat is ruim meer dan gemiddeld en 
ingeschat wordt dat bijna alle inspecteurs hebben meegedaan. Ook de feedback over de inhoud was 
erg positief. In overleg met de inspectiebedrijf is het voornemen genomen om medio januari/februari 
2024 wederom deze sessies te organiseren.  
Stephan Romers vraagt welke onderwerpen er op het programma stonden. Jordi geeft aan dat het 
vooral onderwerpen zijn die dicht bij de praktijk staan, zoals het uitvoeren van BICs, de luchttest en 
praktijkcases. Ook zijn ze bijgepraat over Omgevingswet en de gevolgen voor de uitvoering in de 
praktijk. 
Marc Bergijk geeft aan dat het jammer is dat bij discussies een deel van de groep niet actief mee 
durft te doen, misschien kunnen we het een volgende keer verdelen in wat kleinere groepen. Dit zal 
zeker overwogen worden. 
Wim Schouten vraagt of de presentaties ook gedeeld kunnen worden. Dit kan helaas niet omdat de 
presentaties specifiek voor de doelgroep en de themadagen zijn opgesteld en ook context van de 
discussies missen. Indien er bij de achterban van Wim behoefte is aan achtergrondinformatie dan is 
SIKB altijd bereid om hier aan mee te werken. 
 
3.3 Jaarplan Bodembescherming 2023 
Bij de agenda is het Jaarplan Bodembescherming 2023 gevoegd. Dit jaarplan wordt besproken en 
vastgesteld door de Programmaraad Bodembescherming en bevat een terugblik over 2022 en de 
plannen voor 2023. De plannen worden gevoed door signalen uit de markt waaronder dit College. 
Marc Bergijk geeft aan dat hij heeft aangegeven dat protocol 6702 geactualiseerd dient te worden 
maar dat hij dit mist in het Jaarplan. Dit blijkt echter wel degelijk te zijn benoemd op pagina 12. 
 
3.4 SIgnaalbrief IBC 
Henk Koster geeft aan dat SIKB een signaalbrief met betrekking tot inspectie van IBC werken heeft 
verzonden aan Directeur-Generaal Water en bodem van het Ministerie van I&W. De strekking van 
het verhaal is dat er vele IBC locaties zijn die jaarlijks moeten worden geïnspecteerd of waarbij 
herstel moet worden geïnspecteerd maar waar in praktijk geen inspectie op plaatsvindt. Doel van de 
signaalbrief is hier verandering in aan te brengen zodat de werken worden geïnspecteerd zoals is 
voorgeschreven in het Besluit Bodemkwaliteit. De brief is goed ontvangen en er is vertrouwen dat 
I&W hier voortvarend mee aan de slag gaat. Jordi Verkade zal de brief bij het verslag van de 
vergadering voegen. 
 
4. Actualiteiten AS SIKB 6700 (Inspectie bodembeschermende voorzieningen) 
4.1 Stand van zaken CUR Rapport 2001-3 Beheer bedrijfsriolering bodembescherming 
Jordi Verkade geeft aan dat er inmiddels een aantal vergaderingen met de Begeleidingscommissie 
zijn geweest waarin vooral is gekeken naar de werkwijze en hoe dit past in de huidige systematiek. 
De commissie is daar uit en de rapporteur is nu bezig om het rapport zelf te actualiseren wat an sich 
al een hele klus is omdat het rapport al ruim 20 jaar oud is en veel verwijzingen kent naar niet meer 
bestaande normen of documenten. Marc Bergijk, als rapporteur, geeft hier een aantal voorbeelden 
van en zegt dat hij heel blij is met de Begeleidingscommissie die erg proactief is en daar waar 
mogelijk hem ondersteunt met uitzoekwerk.  
Annemieke van der Velden vraagt wat de status van het rapport wordt. Wordt het een BRL of 
inspectierichtlijn of wellicht iets anders? Jordi geeft aan dat dat ook één van de vragen is waar de 
Begeleidingsmissie mee aan de slag gaat. Het advies van de Begeleidingscommissie zal vervolgens 
aan dit College worden aangeboden en uiteindelijk is het aan het College om hier over te besluiten. 
Het feit dat het een wettelijk voorgeschreven document is weegt hier zeker zwaar in mee. 
 
4.2 Stand van zaken onderhoudsverwachting AS SIKB 6700  
Jordi Verkade geeft aan dat er inmiddels twee vergaderingen met de Begeleidingscommissie zijn 
geweest waarbij steeds meer is toegewerkt naar het uiteindelijke doel, een eenvoudig en uniform 
toepasbare systematiek om de onderhoudsverwachting vast te stellen. Het blijft wel steeds een dun 
lijntje om vast te houden aan de randcriteria die zijn gesteld door het College. Het mag niet tot 
kostenverhoging leiden en moet zodoende met een paar minuten bepaald kunnen worden. De 
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bedachte systematiek gaat nu in praktijk op voorzieningen getest worden om te kijken of wat op 
papier is gezet in praktijk ook werkt. 
  
5. Actualiteiten AS SIKB 6800 (inspectie tankinstallaties) 
5.1 PRJ 288 Voorkom een nieuwe Actie Tankslag 
Henk Koster geeft aan dat de drie tanks die via de firma Reehorst beschikbaar zijn gekomen nog 
steeds niet zijn onderzocht doordat er nog geen goedkeuring op de bodemsanering is ontvangen. Er 
is nog geen zicht op een concrete datum.  
 
5.2 Analyse inspectieresultaten protocol 6811 
Jordi Verkade geeft aan dat de inspectieresultaten onder protocol 6811 sinds 2018 worden 
bijgehouden in een registratiesysteem. Deze worden jaarlijks geëvalueerd en gepresenteerd. Het 
doel was om deze vandaag ook te presenteren maar omdat de stakeholders afwezig zijn wordt 
voorgesteld om de presentatie uit te stellen naar de volgende vergadering, hier wordt mee 
ingestemd. 
 
6. Actualiteiten AS SIKB 6900 (inspectie werk met een IBC bouwstof) 
6.1 Vervolg AEC ronde tafel 
Henk Koster geeft aan dat in februari wederom een ronde tafel overleg is gehouden. Hierbij is vooral 
gefocussed op een aantal mogelijke oplossingen die de keten kunnen helpen sluiten. Henk geeft aan 
dat het erg plezierig is dat alle stakeholders aanwezig zijn en actief meedenken. Het is nu zaak om 
een volgende stap te zetten, een en ander concreter te maken en echt commitment van de groep te 
krijgen. Gedachte wordt bijvoorbeeld aan een intentieovereenkomst waarin afspraken en acties zijn 
vermeld. Marc Bergijk vult aan dat het thema van het SIKB congres, kom uit je bubbel, ook erg van 
toepassing is op het proces. De belangen voor alle partijen zijn groot en dan moet je ook buiten je 
eigen bubbel kunnen en willen denken. Enkele discussiepunten zijn hoe om te gaan met vrij 
toepasbare materialen en is schoon ook echt schoon? Ook Marc geeft aan dat we nu wel een stap 
verder moeten en concrete acties moeten gaan uitvoeren. 
 
7. Actualiteiten BRL SIKB 7700 (aanleg en herstel vloeistofdichte voorzieningen) 
7.1 Stand van zaken herziening BRL SIKB 7700 
Jordi Verkade geeft aan dat, overeenkomstig hetgeen besproken is in de vorige vergadering, de 
Begeleidingscommissie nogmaals bijeen is gekomen om de laatste wijzigingen te bespreken. Hierna 
is de BRL SIKB 7700 inclusief onderliggende protocollen via een schriftelijke ronde ter instemming 
aan het College aangeboden waarbij geen reactie als instemming geldt. Van een groot deel van het 
College is een mail met instemming ontvangen, de overige leden hebben geen reactie gegeven wat 
zodoende als instemming geldt. Hiermee is de BRL SIKB 7700 inclusief onderliggende protocollen 
vastgesteld en vrijgegeven voor een beoordeling door de RvA en een HUF toets. Jordi geeft aan dat 
wel eerst nog een validatie in de praktijk moet plaatsvinden door zowel een of meerdere CI’s als 
aannemers. Jordi zal hier binnenkort contact over opnemen met beide CI’s en NIBV.  
 
Ook geeft Jordi aan dat er eigenlijk een agendapunt 7.2 op de agenda zou staan, het bespreken van 
de jaarrapportage BRL SIKB 7700 over 2022. De wens van het College is om deze zo vroeg mogelijk 
in het jaar te rapporteren en de CI’s hebben toegezegd de informatie binnen 2 weken te verstrekken 
nadat het verzoek van de rapporteur is ontvangen. De rapporteur heeft in januari verzocht de 
gegevens aan te leveren. Eén van de CI’s heeft de informatie op tijd aangeleverd maar de andere CI 
heeft nog steeds de gevraagde informatie niet aangeleverd. De jaarrapportage kan nu pas in de juni 
vergadering worden besproken hetgeen niet volgens afspraak is. Dat wordt erg betreurt en het  
College deelt dit. 
 
8 Overig, rondvraag en afsluiting  
Annemieke van der Velde vraagt of Bas van Oosten geen lid meer is van het College. Dat is hij wel 
degelijk alleen hij had zich afgemeld. 
Henk Koster geeft aan dat SIKB een nieuwe voorzitter heeft, Yvon van Mastrigt is met ingang van 15 
april 2023 benoemd tot nieuwe voorzitter van het bestuur. Yvon is momenteel waarnemend 
burgemeester van Olst-Wijhe. Verder is zij onder andere voorzitter van de Toelatingsorganisatie 
Kwaliteitsborging Bouw. Bij SIKB neemt zij de voorzittershamer over van Arie Deelen, die na meer 
dan twintig jaar afscheid neemt. Henk ziet zeer uit naar de samenwerking. 
 
 
Volgende vergadering: donderdag 9 juni van 10.00 – 12.00 uur te Gouda 
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Actielijst CCvD en AC Bodembescherming  
(stand per 23 maart 2022) 
 

Vergadering Actor Actie Stand van zaken 

02-06-2022 Koster College informeren indien er 
nieuws is omtrent de 
Omgevingswet 

Doorlopend 

27-09-2022 Verkade Terugkoppelen 
opmerkingen 
examenreglement 

Gepland voor 9 juni 23 

01-12-2022 SIKB/ODIVDV Overleg over inzicht 
inspectieresultaten 

Gepland voor 9 juni 23 

23-03-2023 Verkade Signaalnotitie meezenden 
met concept verslag 

 

23-03-2023 Verkade Validatie BRL SIKB 7700 
initiëren en coördineren  

 

 
 

  
 
  


